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Zusammenfassung

        
Ein Vergleich der Bioverfügbarkeit von Tegretal®400 retard mit einem bereits im Handel befindlichen Carbamazepin retard-Präparat anhand der Tagesprofile von Patientinnen unter chronischer Medikation zeigt identische Werte. Die Tagesspiegel unter Tegretal®400 retard zeigen geringere Schwankungen, auch die Relation des morgendlichen Nüchternspiegels zum durchschnittlichen und maximalen Tagesspiegel erweist isch als günstiger.


      
        
Summary

        
Identical values are found comparing the bioavailability of Tegretal®400 (in countries outside Germany Tegretal®) slow release with a slow release form of carbamazepine which is already on the market. These results were obtained on the basis of serum level profiles of patients under long-term treatment. There are fewer fluctuations with Tegretal®, and the relation of fasting serum levels to the mean as well as to the maximal values of the profiles is more favourable.
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